
 

 
 
 
Yttrande avseende förslag till detaljplan för Körsbärsträdet 5 och 6, 
Nybroområdet. 
 
Undertecknad organisation har tagit del av rubricerat förslag och vill framföra följande 
synpunkter: 
Vi ser positivt på att förslaget innebär reducering av hårdgjorda ytor och därmed 
medför flera gröna ytor och vattengenomsläppliga beläggningar. Vi tycker dock att 
inte enbart eventuella komplementbyggnader på innergårdarna skall utformas med 
vegetationstak. Detta bör gälla så långt möjligt för samtliga tak och i synnerhet för 
befintliga och planerade byggnader med platta tak. Där möjlighet ges, bör taken även 
förses med solceller. 
 
Vi stödjer kommunens ambition att begränsa trafik i området och planstrategin för att 
reducera BTA. Vi vill i sammanhanget påpeka vikten av tillräckligt antal 
laddningsmöjligheter. 
 
I övrigt har vi inget att anmärka på planförslaget. 
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